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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
Podczas spotkania z czêstochowskimi przedsiêbiorcami, na które zosta³em zaproszony, poruszono

wiele problemów dotycz¹cych ich dzia³alnoœci.
Jednym z pojawiaj¹cych siê zastrze¿eñ s¹ utrudnienia na granicy polsko-ukraiñskiej, co przek³ada

siê na dzia³alnoœæ wielu przedsiêbiorców prowadz¹cych interesy na Ukrainie. S¹ oni zmuszeni w celach
gospodarczych przekraczaæ granicê co najmniej jeden czy dwa razy w miesi¹cu. Jeden z przedsiêbior-
ców korzysta z przejœcia granicznego w Korczowej i jak opisuje, jest to „istna droga przez mêkê”. Po roz-
poznaniu sytuacji okazuje siê, ¿e problemem jest zbyt ma³a obsada s³u¿b celnych, wjazd przez tak
zwany zielony pas trwa przewa¿nie od szeœciu do oœmiu godzin, i to ju¿ po odprawie ukraiñskiej. Bloka-
da zatem nastêpuje po stronie polskiej. Warto podkreœliæ, ¿e przedsiêbiorca rozmawia³ z kierownikiem
zmiany, jak równie¿ z dyrektorem Urzêdu Celnego w Przemyœlu. Niestety, nie przynios³o to ¿adnego re-
zultatu. Wszelkie wyjaœnienia ograniczaj¹ siê do stwierdzenia, ¿e jest zbyt ma³a obsada pracowników
i odpraw dokonuje przewa¿nie jeden celnik.

W zwi¹zku z powy¿szym uprzejmie proszê o przeanalizowanie sytuacji na wymienionym przejœciu
granicznym i zastosowanie rozwi¹zañ, które usprawni¹ odprawy po stronie polskiej.
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